
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 4/2014  

Aika: 22.1.2014, 18.00 

Paikka: A106, T-talo 

Paikalla: Reetta Arokoski, Emmi Linkola, Tomi Laakso, Mikko Latva-Käyrä, Atte Keinänen, 

Miikka Laitila, Tiitu Lahti, Niklas Nisén, Anna Valaja, Maria Ariyo 

Puheenjohtaja: Tomi Laakso 

Sihteeri: Emmi Linkola 

 

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 18.18. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen 

jäseniä, todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Atte Keinänen ja Reetta Arokoski. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin sellaisenaan. 

5. Ilmoitusasiat 

Tomi ilmoitti, että saimme postissa Teekkarijaoston joulukortin, Geometresin ja sen 

mukana 3D-lasit ja kaksi Tisleä. Kemistikillalta oli tullut kutsu vuosijuhliin. AYY:ltä oli 

tullut kutsu vuosijuhliin ja hallituskuva.  

6. Mitä kuuluu? -kierros 

Tiitu: hyvää. 

Maria: joku huuteli Esa Saariselle. 

Anna: hyvää. 

Niklas: hyvää, on ihmeissään luentohuutelusta. 

Miikka: tänään ensimmäinen ilmainen lounas ysvinä, oli hyvää pastaa. 

Atte: hämmentää miten paljon aikaa meni HalPerseeseen. 

Mikko: kovaa kopoo. 

Tomi: nukahti luennolla, kolmas kokous tänään. 

Emmi: darraista. 

Reetta: kävi hoitajien hallituksen kokouksessa Metropoliassa. 

7. Talous- ja hallintoasiat 



1. Hyvinvointiselvitys 

Selvityksen tulokset on julkistettu. Parin viikon päästä pidetään ensimmäinen 

kokous, jossa mietitään miten tulokset otetaan huomioon. Tomi Laakso ja Mikko 

Latva-Käyrä osallistuvat kokoukseen. Tomi laittaa tuloksista infomailia killalle.  

2. Uusien toimarivirkojen haku 

Jokainen hallitusvastaava ilmoittaa sähköpostilla valituille. Nimitettiin vuodelle 

2014 SCI-vastaavaksi Jooel Friman, Marathon-toimikuntaan Henri Virtanen ja 

Kaarlo Haikonen, ulottuvuusvastaavaksi Aarne Leinonen ja kiltalehden 

toimittajaksi Lauri Lavanti. Aleksi Pyykkönen lähettää abivastaavan rekryviestin 

killalle ja hakuaikaa on 2.2. saakka. 

3. Toimintasuunitelmat ja budjetti 

Tosut ovat toimareilla työn alla. Jos ei ole vielä muistutellut omalla vastuullaan 

olevia toimareita, niin pitää laittaa muistutusviestiä.  

4. Peruskiltakunnan kokous 

Oli tänään. Siellä puhuttiin mm. korkeakoulusopimuksesta ja 

hyvinvointiselvityksestä.  

5. Korkeakoulusopimus 

Toimintasuunnitelmaa vuodelle 2014 tehtiin peruskiltakunnan kokouksessa. 

Budjettia on myös suunniteltu. Puheenjohtajilla on dekaanilounas ensi viikolla. 

Myönnettiin Tomi Laaksolle oikeus kirjoittaa killan nimi korkeakoulusopimukseen 

yksin. 

6. PRH 

Nimenkirjoitusoikeuksien päivitys on hoidettu.  

7. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 

OTMK laittoi tänään uuden namubufferilistan. Aleksi Pyykkönen on tavannut 

kaikkia toimareita. 

8. Mitä muuta tuli tehtyä?  

Aleksi Pyykkönen on maksanut tilalaskuja ja tutustunut ProCountoriin. 

8. Tapahtumat 

1. HalPerse 17.-19.1. 

Tiitu Lahti selvisi hengissä. Reetta Arokoskelle maksetaan nopeasti takaisin 

ruoista. 

2. Talvipäivä 21.1. 

Oltiin pitämässä rastia ja IE piti saunaa.  



3. Ystävänpäiväsitsit 14.2. 

Perjantaina IE sopii Median kanssa tarkemmin käytännön järjestelyistä. Ilmo 

avataan 31.1.  

4. Man@gerin ja Indecsin fuksiexcu 20.2. 

Tulee olemaan pyjamabileet. 

5. Toimarit tentissä 12.3. 

Ollaan oltu sähköpostiyhteydessä.  

 

19.04 Niklas Nisén, Maria Ariyo ja Anna Valaja poistuivat. 

 

6. Toimareiden kuulumiset (pikku-IE, lukkarit) 

IE perusti IE-WhatsAppin. Timanttisia lukkareita, vaihto oli viime viikolla. Lukkarit 

hoitaa ihmisiä tekemään Athenen lauluvihkoa vuosijuhlia varten. 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

9. Opintoasiat 

1. Phuksien palautekysely 

Kyselyyn tuli 14 vastausta. Studio 1 -kurssia ja Viestintä 1 -kurssia kehitetään 

palautteen pohjalta. 

2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Infon maisterivaiheen uudistuksia miettimään perustetaan työryhmä. 

10. Phuksiasiat 

1. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KV-vastaava, WappuHali) 

Aleksi Talsi on tavannut ISOvastaavan kanssa, joka tulee olemaan mukana 

Phuksioppaan teossa ja muutenkin luvassa on tiivistä yhteistyötä ja avoimuutta. 

ISOvastaava on saanut testamentin. KV-vastaavaa ei ole vielä tavattu mutta hän 

on ottanut hyvin koppia. Club X:n pääjärjestäjät on valittu. ISOjen stormailuhetki 

on pidetty, tiedossa sulkapalloa. Kevätretken paikka on varattu.  

2. Uudet ISOt, ISOtoiminta, ISOjen valinnat 

Valinnat tulee helmikuun lopussa, näyttää hyvältä.  

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

11. Tiedotusasiat 

1. Hallitusjuliste 



Atte tekee hallituksen Facebookiin kansion kuvista, joista valitaan eniten tykätty.  

2. Athenen verkkosivujen päivitys 

ATK-partion kanssa on suunniteltu palautelomaketta sivuille. Jonnekin (luultavasti 

opinnot -osioon) laitetaan linkki myöhästyneiden tenttitulosten ilmoittamiseen. 

3. Sähköpostilistat 

Emmi selvittää opinnot-listan tilannetta ja laittaa Mikolle viestiä. Hallitus 

poistetaan infoähkylistalta. 

4. Kukka 

Tulossa paljon kansainvälisiä juttuja. Hallituksen jäsenet kirjoittavat toisistaan. 

Esittelyistä tehdään dokumentti Driveen ja kokouksen jälkeen arvotaan kuka 

kirjoittaa kenestä. 

5. Nyi hihasta -tunti 

Pidetään kahdelta ensi tiistaina tai keskiviikkona. Tomi Laakso hoitaa 

tiedottamisen. 

6. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 

niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATK-partio) 

ATK-partio tapasi keskiviikkona, aikovat uudistaa Ilmomasiinan. Taittajia on myös 

tavattu. 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

12. Ulkosuhteet  

1. Interaktio 25.-26.1. 

Muutama kiltalainen on ilmoittautunut. 

2. Pikkulaskiainen 6.2. 

Todennäköisesti yhdistetään bussi vuorimiesten kanssa. 

3. Vuosijuhlaedustukset 

Tomi Laakso ja Elli Taimela menevät edustamaan AYY:n vuosijuhliin.  

4. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 

Tiitu Lahti tapaa vuosijuhlatoimikunnan ensi viikolla. Hupiministeriin oltiin 

yhteydessä toimarivirkistäytymisen budjetista. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Tiitu Lahti tekee ystävänpäiväkortit. Niiden lähettämistä varten varataan vähän 

rahaa budjettiin. 

13. Yrityssuhteet 



1. Sponssisuunnitelmat 

Miikka Laitila on hinnoitellut myytäviä sponssauskohteita ja laittaa listan Driveen. 

Lauluvihko lisätään sponssikohteisiin. Miikka on ollut yhteydessä Julia Wiikeriin 

Accenturen sponsseista.  

2. Tulevat excursiot 

Symbioosin vappuexcu tulee 29.4. ja Bainin carting-excu 2.4. McKinseyn Second 

Year Dinner pidetään helmikuun lopussa. Augustin excu helmi-maaliskuussa. 

Netlight otti yhteyttä ja haluaisi tehdä yhteistyötä. 

3. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Ysvitiimi on vastaillut maileihin. TEK-kiltayhdyshenkilöllä kasvaa parta. 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

14. Muu toiminta 

1. Mitä tuli tehtyä? 

- 

15. Muut esille tulevat asiat 

Sihteeristössä on sopimus, joka pitäisi allekirjoittaa. Tomi Laakso hommaa jonkun 

allekirjoittamaan WhatsAppissa. Emmi Linkola tekee pöytäkirjojen tarkastuksista listan 

Driveen. 

16. Seuraava kokous 

Joko ensi viikon ti 18.00 tai ke 18.15. 

17. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 20.26. 

 

Pöytäkirjan tarkastajat:       

    

     

_______________________     _______________________  

Atte Keinänen       Reetta Arokoski 

 

 

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

 

 



 

_______________________     _______________________  

Tomi Laakso       Emmi Linkola 

 


